

校訓、辦學宗旨、學校願景、學校使命 及本年度關注事項

校訓：

立己立人

School Motto: To achieve your full potential and help others to achieve theirs.

辦學宗旨：

以弘揚基督仁愛、立己立人精神，兼重德、智、體、群、美、靈六育，培育以言以行服務社群的學生。

School Philosophy:

Spread the Christian love.

To achieve your full potential and help others to achieve theirs.

Concurrent with the “six education” of moral, intellectual, physical, group, aesthetic and spiritual.

To cultivate students serve the community in responsible manners.

學校願景：

弘揚基督精神，引領學生認識真理，結合信仰、文化與生活，締造豐盛生命，熱愛家庭，實踐愛德，履行公義。

School Vision:

Spread the Christian spirit and help students recognize the truth.

Integrate faith, culture and life.

Foster love of life and family.

Pursue virtue, charity and righteousness.

學校使命：

- 1) 營造優質學習環境，使學生掌握多元知識和技能，認識天主教信仰和中國文化，關心世情。
- 2) 藉著多元培訓，發展學生天賦潛能，以『立己立人』的精神，負責任、敢承擔，以言以行，服務人群。

School Mission:

1. To create an excellent learning environment which allows students to acquire a broad range of knowledge, master skills, appreciate the Catholic faith, understand Chinese culture and the affairs of the world.
2. Through a broad range of training, students will be encouraged to explore and develop their many talents. Likewise, influenced by the spirit of our school motto, students will become responsible, courageous, generous and learn the importance of serving others in action and deed.

關注事項:

1. 推動全方位自主學習，盡展學生才華以提升學習成效
2. 培育學生正面價值觀，積極規劃人生以回饋國家社會
3. 強化教師領導共同體，建立學習社群以發揮教育專業

School Major Concerns :

1. Promote all-round self-directed learning, demonstrate students' ability and achievement to enhance learning efficacy.
2. Cultivate positive values, encourage life planning and prepare to contribute to country and society.
3. Strengthen our teacher leadership community and establish professional learning communities to support the education profession.